
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2023-08-06, kl 18.30 

Närvarande: Tony Olsson, Marcus Tell, Linda Tell, Lina Svanberg, Pernilla Tegin, Jenny 

Stannisson, Johan Stannisson & Helena Hiltunen  

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna till kvällens möte. Magnus Lagergren är med inledningsvis för att 

berätta om ett projekt.  

§2 Projekt kanalen 

Magnus Lagergren är projektledare för att se över möjligheter att göra något attraktivt kring 

kanalen. Kanalbolaget har tillsatt 150 000 kronor för projektet. Magnus möter nu olika 

föreningar i området med frågan vad man kan göra längs med kanalen. Ett av förslagen är 

redan att ordna en cykelväg mellan Segersjö bro till Almbro. Magnus berättar att det även 

kan vara saker såsom att ha kajaker, bryggbyggen med mera. På 60-talet breddades kanalen 

och att man nu har fällt träd runtomkring är för att kanalen behöver renoveras återigen. 

Magnus ber oss att skriva ned idéer på vad vi vill göra samt att vi gör en allmän inbjudan till 

våra medlemmar där Magnus närvarar och informerar mer. Datum för detta blir den 25 

september kl 19.00. Under detta möte ska vi sedan även passa på att höra med 

medlemmarna vad de önskar med föreningen, om det går att vi får fler frivilliga till styrelsen 

med mera.  

§3 Dagordning och föregående protokoll 

Dagordningen godkänns. Föregående protokoll läses igenom. 

§4 Ekonomi 

Vi pratar om försäljningar till hösten och bestämmer att vi säljer restaurangchansen igen. 

Försäljningen gick inte lika bra förra året som tidigare år men vi har inget att förlora på att 

försöka igen. Tony kollar med Henrik i SMÅ IF, som kan ha avtal med restaurangchansen, om 

vi ska sälja av deras. Tony återkommer i vår grupp om detta och fixar listor som kan delas ut 

där lagen tar upp beställningar.  

§5 Övriga frågor 

Ballers App 

Tony har fått information om Ballers App. Det är en app för att kunna öka sin träning och är 

gratis till en början. Tony mailar ut mer information till oss så får vi funder till nästa möte. Vi 



måste i så fall få våra tränare att använda den, och det kan säkert vara ett bra hjälpmedel. 

Dock är det viktigt att tänka till innan vi binder upp oss vid någon app och om den verkligen 

kommer att komma till användning.   

Arbetsdag 

Vi ordnar ingen arbetsdag till hösten, vi sätter vårt fokus på 80-årsfesten. Det har dock varit 

stopp i ett par av duscharna i omklädningsrummen. Vi pratar om hur vi ska tänka kring detta, 

mer engagemang bland lagen? Föräldrar etc? Fast en enklare vanlig städdag i början av 

oktober där vi bommar igen måste vi såklart ha. Vi pratar om att rensa från rotunda och 

ställa eventuella saker i förrådet vid granarna.  

Kanalfestivalen 

Gällande kanalfestivalen har vi fakturerat Samverkarna 2768 kr som täcker el och vatten 

samt hyra av omklädningsrum. Vi får ingen kostnad för det hela men heller ingen intäkt. Vi 

får således inte in den utlovade hyran då arrangemang kanalfestival gick back. Då vi inte har 

gått med förlust nöjer vi oss med detta, inget är förstört, gräset klarade sig fint. 

HOIF:s 80 årsfest 

80-årsfesten blir den 2 september. KM i padel ska hållas under dagen. 

Mellan kl 11.00-13.00 har vi familjeaktiviteter. Eventuellt ordnar Therese ett sponsorlopp för 

barn men kommer att återkoppla då hon ännu inte fått klart med sponsorer.  

Vi ska nå ut till lagen och be dem baka så att vi har fikabuffé under familjeaktiviteten, samt 

att vi ska ha korvförsäljning till en enkel försäljning, liksom vi haft på HOIF-dagar tidigare etc.  

Vi pratar om andra aktiviteter – Max, som är målvakt i herrlaget, att barn får skjuta skott på 

honom. Ett chokladhjul fanns i rotundan. Jenny och Therese har hittat diverse priser i 

rotundan som kan fungera. Speed shooting, där kan man ha en tävling. Shuffleboard fast 

med fotboll blir en kul lek. Fotbollsgolf – en rolig runda där man kan fylla i resultat på en 

lapp. Tipspromenad som berör HOIF på något vis. Jenny ordnar tipspromenaden och vi 

övriga ska hjälpa till och återkomma med frågor och svar till henne.   

Vi pratar om att eventuellt köpa in fotbollsdart.  

Pernilla har kollat upp vad vattenflaskor kan tänkas kosta med färg och tryck. För 300 flaskor 

blir det en utgift på cirka 15 000 kr. Vi hade tänkt att dela ut detta till barn under 

familjeaktiviteten men enas om att inte beställa detta då vi upplever det för dyrt.  

Pubkväll från kl 19.00. Vi grillar hamburgare under ett par timmar endast, förslagsvis i 

början. Vi pratar om antalet personer som eventuellt kommer och hur vi håller i detta.  

Vi ska ha ett partytält ute på verandan, Therese har tältet. 

Sångaren Lennie B är bokad. För 4 timmars spelning kostar han 3000 kr. Lennie kommer att 

spela från kl 20.00-24.00. 

Vi pratar om utställningen som vi ska ha, Jenny har påbörjat laminering av flera fotografier. 

Hon visar flera fina bilder som hon har med sig till mötet.  

Vi ska ha lotterier med ”halva potten” och fixa lottoringar.  



Serveringstillstånd – Therese kollar upp. Vi ska servera öl, cider och vin. Tony kollar med 

Tarra hur vi kan handla in detta.  

§6 Nästa möte 

Nästa möte för att fortsätta planera festen blir tisdag den 22 augusti kl 18.30. 

§7 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte.  

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


